

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Salomon Negri.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 20.09.1710

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-14036

HVL 838 43
D^{no} Salomoni Negri

Vir Carissime,

Litteras, quibus mense Aug: ad tuas
respondi, spero oquidem recte ad ma-
nus tuas, hisce oblatiis, iam per-
venisse. Hæ autem illas segrun-
tur non alia ratione, nisi ut te
rogem, velis quidquid chalabrico-
rum librorum a Collegio de pro-
paganda umquam editum est,
aut Romæ haberi potuerit, pre-
tio, quo fieri potest, mihi compa-
rare. Grammatica et vocabula
rio

rio maxime indigemus; si adsit
etiam liber in eam translatus lin-
gram, eo nobis abundantius satis
fiet. Portugallicorum præter-
ea, Grammaticæ, Vocabularii,
Bibliorum, et porro N. Testamen-
ti desiderio teneor. Itaque si pro-
pediem velis ad nos proficisci, e-
iusmodi libros ipse ad nos adfe-
ras. Sin autem conditiones me-
as non acciperis, aut iter
difficilioris, quæso eas Veneti-
as mittas, quam fieri potest
ocul-

ocysime; is meo nomine preti-
um restituet. Vale

Tuus

Hal. d. 20 Sept. 1710. Augusto Herman-
no Francke.

Si Venetiis, te Roma forte iam pro-
fecto, libri illi haberi possint, etiam
hac mihi ratione potuerit satisfi-
ori.